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Lundbjörken fäbodlags 
samfällighetsförening 

Protokoll 
Styrelsemöte 

2024-08-20 

Närvarande: 
Anders Eriksson 
Ingrid Liss 
Kerstin Eriksson 
Daniel Soors 
Per-Anders Nygård 
Helena Bergman 
Stig Sjöns 

Plats: 
Teamsmöte 

Smtr: 
3 - 2024 

§ 1     Öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnar mötet. 

 

§ 2     Föregående protokoll 2024-07-12 

Åtagande från föregående styrelsemöte:  

- Stig har kontaktat Sven-Ingvar ang. norra infarten och kommer att få svar under veckan.  
Om det inte går får vi kontakta annan entreprenör på måndag.   

- Ingrid har kontaktat brunnsgruppen ang skyltar vid brunnarna. Vattnet i alla brunnar som 
är i drift är tjänligt och detta har brunnsgruppen nu märkt ut med skyltar. Detta gäller dock 
inte brunnen i södra Lundbjörken, som inte varit i drift på mycket länge. 

- Ett partytält är inköpt och Daniel har testat att ställa upp det, vilket tar rätt lång tid. Daniel 
kommer att informera om att tältet finns och att det kan hyras för 200 kr första dygnet 
och 100 kr per efterföljande dygn.  

- Helena har kontaktat Monika Storåkers ang tippen. Storåkers har sedan tidigare blivit 
lovade att vi flyttar tippen till norra Lundbjörken, vilket också ska ske. Anders stämmer av 
med Jan-Olov om han kan flytta ihop högarna innan vi kan beställa flisning. I andra hand 
kontaktar Daniel Jörgen. Arbetet med nya tippen påbörjas snarast med dränering. Därefter 
får vi undersöka vad det kommer att kosta att markbereda platsen. Helena undersöker 
med Storåkers om deras tipp kan användas till dess att norra tippen är färdigställd.  

- Anders har kontaktat kommunen gällande trädröjning på samfällighetens mark och de har 
nu ett inplanerat möte nästa vecka.  

- Björkarna vid kiosken ska tas ned på arbetsdagen, se punkt 4.4 nedan.    

 

§ 3     Fasta punkter 

3.1     Vägfrågor 

Per-Anders har fått en fråga från fastighetsägare om vad samfälligheten ska göra med massorna 
som uppstår när vägen vid norra infarten görs om. Svaret är att massorna ska användas till den nya 
tippen, vilket Per-Anders återkopplar till frågeställarna. 

3.2     Vatten- och avloppsfrågor 

Ej aktuellt denna gång. 

3.3     Brevlådor 

Nu är brevlådorna upprätade av byggkommittén.    
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3.4     Båthusärenden 

Fastighetsägare har ställt frågan till styrelsen om lediga platser för båthus. Svaret är att det finns 
tre lediga platser i norra Lundbjörken, där det dock är grunt. Fastighetsägare som är intresserade 
av dem eller att stå i kö kontaktar Ingrid Liss. I informationsbroschyr ”Välkommen till Lundbjörkens 
fäbodlag och samfällighet” står att läsa att ett båthus ska vara kopplat till en bebyggd fastighet, 
vilket innebär att endast fastighetsägare kan köpa båthus alternativt få båthus/båthusplats genom 
kösystemet.  

3.5     Arbetskommittéer 

Bygg: Ej aktuellt denna gång. 

Strand: Vasskrattor, som köptes in till arbetsdagen, är nu betalda. Skrämselfågel som sattes upp 
ramlade ner och sätts återigen upp till våren.   

Brunn: Ej aktuellt denna gång. 

Kultur: Ej aktuellt denna gång. 

Komidsommar: Ej aktuellt denna gång. 

Arbetsdag: Ej aktuellt denna gång. 

 

§ 4     Övriga ärenden 

4.1     Förråd  

Daniel informerar om att material till förråd är beställt och levererat. Han stämmer av med Jörgen 
när arbetet kan påbörjas.  

4.2     Piren 

Ej aktuellt denna gång. 

4.3     Ekonomi 

Vid dagens datum hade Lundbjörkens fäbodlag 503 580 kr på kontot och 56 kr i kontanter.  

4.4     Arbetsdag 

Höstens arbetsdag är sedan tidigare beslutad och den blir den 14 september 2024. 

Anders kontaktar samordnarna från samtliga arbetskommittéer ang. önskemål inför arbetsdagen. 
Medskick från styrelsen är att bråte längs stranden tas bort med 4-hjuling samt att björkarna vid 
kiosken ska tas ned. Ingrid Liss är styrelsens kontaktperson under arbetsdagen.  

4.5     Övriga frågor 

Styrelsens övriga arbetsuppgifter under verksamhetsåret: Helena undrar om det finns ev. 
arbetsuppgifter för specifika styrelsemedlemmar som inte är uttalade och som det är viktigt att 
känna till, som tex Lundbjörkens fäbodlags minnesfond.  

Styrelsen beslutar att om arbetsuppgifter dyker upp kontaktar vi varandra i styrelsen för att se 
vem som kan ta uppgiften.  

Specifikt gällande minnesfonden finns mer information på Lundbjörken.se. Där står att fonden 
startades år 2001 inför Göran Johanssons begravning och att medlen som kommer in ska användas 
så att boende och kommande generationer i fäboden gynnas. Den som vill bidra eller hedra 
någons minne betalar in till fäbodlagets bankgiro 5412-3542 samt meddelar Helena Bergman vem 
som ska hedras samt var och när så skriver styrelsen ett minneskort till begravningen. Vid dags 
datum finns 15 340 kr på fonden.  
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§ 5     Nästa möte   

Nästa möte blir lördagen den 5 oktober kl. 10:00 hemma hos Per-Anders, Björkgattu 24. Helena 
deltar eventuellt via länk.  

 

§ 6     Avslut 

Ordförande Anders Eriksson avslutade mötet. 

 

Lundbjörken den  
Vid protokollet                                                               Justeras 
 
 
 
 
Helena Bergman                                                            Anders Eriksson 
 

 


